



Holy Eucharist School

ကလေးများ ဘေးကင်းရေးဆိုင်ရာ ကတိကဝတ်ထုတ်ပြန်ချက်

ကက်သလစ်ကျောင်းများရှိ ကလေးများနှင့် လူငယ်များအားလုံးအတွက် ဘေးကင်းသော၊ ပြုစုပျိုးထောင်မှုနှင့် ခွန်အားဖြစ်စေသော ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်းတစ်ခု။

ဤထုတ်ပြန်ချက်ကို ဝန်ကြီးဌာနအမိန့်အမှတ် 1359 အရ 2022 ခုနှစ် ဇူလိုင်လ 1 ရက်နေ့တွင် စတင်ခဲ့ပြီး ပြန်လည်ပြင်ဆင်ထားသော ကလေးဘေးကင်းရေးစံနှုန်းများနှင့်အညီ မွမ်းမံပြင်ဆင်ထားပါသည်။

လူတိုင်းသည် ဘုရားသခင်၏ ပုံသဏ္ဍာန်တော်နှင့်အညီ ဖန်တီးထားခြင်းဖြစ်ပြီး တမူထူးခြားပြီး ကိုယ်ပိုင်ဖြစ်သော၊ ခွဲခြား၍မရသော၊ လွှဲပြောင်း၍ မရနိုင်သော ဂုဏ်ရှိပါသည်။ (Pontifical Council for Promoting New Evangelization 2020၊ n. 379)။

Holy Eucharist ကျောင်းသည် ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းရေးလိုခြံရေးနှင့် စိတ်ရောကိုယ်ပါ ကျန်းမာစေရေးမှာ ကက်သလစ်ပညာရေး၏ အဓိကအကျဆုံး အခြေခံတာဝန်ဖြစ်သည်ဟု ခံယူထားပါသည်။ ဤခံယူချက်မှာ ဧဝံဂေလိတရားအားဖြင့် လူသားတစ်ဦးစီ၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ တရားမျှတမှုနှင့် သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်မှုတို့ဖြင့် ခရစ်တော်၏ သာသနာနှင့် သွန်သင်လမ်းပြခြင်းမှ ဆင်းသက်လာခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဤထုတ်ပြန်ချက်သည် ကက်သလစ်ပညာရေး၏ စဉ်ဆက်မပြတ်တိုးတက်စေရေးအတွက် တွန်းအားများဖြစ်သည့် ကိုယ်ကျင့်တရားဆိုင်ရာ ကတိကဝတ်များနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများတွင် ကလေးသူငယ်ညှင်းပန်းနှိပ်စက်ခြင်းကို လုံးဝခွင့်မပြုခြင်း အစရှိသည်တို့ကို ကောင်းမွန်စွာ နားလည်သဘော ပေါက်စေပြီး ဗစ်တိုးရီးယားရှိ ကက်သလစ်ပညာရေးကို သင်ကြားနေသည့် ကလေးသူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလိုခြံရေးကို အဓိကအလေးပေးဆောင်ရွက်ခြင်းကို ပြန်လည်အတည်ပြုရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

ကက်သလစ်ကျောင်း၏ ဝိသေသအင်္ဂါရပ်တွင် 'ယဉ်ကျေးမှုနှင့် လူငယ်များဖွဲ့စည်းခြင်း' ကိုလိုက်စားခြင်းအပြင် 'ခရစ်တော်၏ လွတ်လပ်မှုနှင့် ပရဟိတစိတ်ဓာတ်ရှိသည့် ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခု ဖန်တီးခြင်းတို့ ပါဝင်ပါသည်။ ကက်သလစ်ကျောင်းတော်သည် ကယ်တင်ခြင်းသတင်းကို ပြောကြားပြီး ကျောင်းသားများ သင်ယူရသည့် လောကဆိုင်ရာ၊ ဘဝနှင့်လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ အသိပညာများသည် ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ပိုမိုလင်းလက် တောက်ပလာစေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ ဤနည်းအားဖြင့် ကက်သလစ်ကျောင်းသည် ကျောင်းသားများအား ၎င်းတို့၏လွတ်လပ်မှုကို တာဝန်သိစွာ ကျင့်သုံးနိုင်စေရန် ပြင်ဆင်ပေးပြီး ပွင့်လင်းမှုနှင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုအမှုအကျင့်ရှိစေရန် ဖော်ဆောင်ပေးသည်။

(ကက်သလစ်ပညာရေးအသင်းတော် 2022၊ n. 16)။

Victoria Ltd ၏ Catholic Education Commission ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် Holy Eucharist School သည် CECV တွင် ကလေးသူငယ်များအား အကာအကွယ် ပေးနိုင်ရန်အတွက် မျှော်လင့်ပါသည်။ ဗစ်တိုးရီးယားရှိ ကက်သလစ်ပညာရေးတွင် ပါဝင်ပတ်သက်သူအားလုံးသည် ကလေး၊ လူငယ်များ၏ အခြေခံခွင့်အရေး များကို လေးစားပြီး လုံခြုံဘေးကင်းသော ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်တွင် ပညာသင်ကြားနိုင်ရေးကို အာမခံချက်ပေးရန် ကတိပြုပါသည်။ Holy Eucharist School တွင် ကလေးများနှင့် လူငယ်များအားလုံးကို လေးစားမှုရှိရမည်သာမက ၎င်းတို့၏အမြင်များကို လွတ်လပ်စွာ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခွင့်ရှိပြီး လုံခြုံသည်ဟု ခံစားရ သည့် ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖန်တီးပေးရန် Holy Eucharist ကျောင်းတွင် တာဝန်ရှိပါသည်။ Holy Eucharist ကျောင်းသည် အချို့သော ကလေးငယ်များနှင့် လူငယ်များသည် အခြားသူများထက် ပိုမိုထိခိုက်လွယ်သည်ကို နားလည်လက်ခံပြီး ၎င်းတို့နှင့် ၎င်းတို့၏မိသားစုများကို ထောက်ပံ့ရန် လိုအပ်သော စောင့်ရှောက်မှု နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးအပ်ပြီး ကက်သလစ်ကျောင်းများအားလုံးတွင် ကလေးများဘေးကင်းစေရန်အတွက် ကတိပြုပါသည်။

Holy Eucharist School သည် ကလေးသူငယ်ညှင်းပန်းနှိပ်စက်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ စွပ်စွဲချက်များရှိလာခဲ့လျှင် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ရန် ဆောင်ရွက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်ပါမည်။ ကက်သလစ်ကျောင်းတစ်ခုစီရှိ ဖြစ်ပျက်သောအကြောင်းအရာများသည် မတူကွဲပြားနိုင်သော်လည်း ကလေးဘေးကင်းရေးတွင် ထိရောက်သောနည်းလမ်းများကို နားလည်သဘောပေါက်ခြင်းနှင့် ကလေးများ၏အန္တရာယ်ကျရောက်ခြင်းကို ဖော်ထုတ်ခြင်းနှင့် တုံ့ပြန်ခြင်းဆိုင်ရာ အခြေခံနည်းလမ်းများသည် အတူတူပင်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းများအားလုံးသည် နှိပ်စက်ညှင်းပန်းခြင်း ဖြစ်နိုင်သည့် အလားအလာများကို ဖယ်ရှားနိုင်စေရန် တွေးခေါ်မှုများ၊ သက်သေအထောက်အထားများနှင့် လက်တွေ့လုပ်ဆောင်မှုများ စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းရမည်ဖြစ်သည်။ ကလေးများအတွက် ဘေးကင်းသောကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်များဖန်တီးခြင်းသည် ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးအာဏာပိုင်များ၊ ကျောင်းများ၊ မိသားစုများနှင့် ၎င်းတို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းများမှ တက်ကြွစွာပါဝင်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုဖြစ်သည်။ မူဝါဒများ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများနှင့် ကျင့်ထုံးများဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ နီးနီးကြားကြားနှင့် တက်ကြွစွာ လုပ်ဆောင်မှုများပါဝင်သည်။ ကက်သလစ်ပညာရေးတွင် ပါဝင်သူတိုင်းသည် ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းရေးသည် ၎င်းတို့လုပ်ဆောင်သမျှနှင့် ၎င်းတို့ချမှတ်သော ဆုံးဖြတ်ချက်တိုင်း၏ ပထမဦးစားပေးဖြစ်ကြောင်း နားလည်ရပါမည်။

Holy Eucharist School သည် Victorian Catholic ကျောင်းများရှိ ကလေးများနှင့် လူငယ်များအားလုံးအတွက် ဘေးကင်းသော၊ ပြုစုပျိုးထောင်မှုနှင့် စွမ်းအားမြှင့်တင်ပေးမှုကို ပေးအပ်ရန် ကတိပြုသည်။

ကလေးသူငယ်များနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းရေးနှင့် သာယာဝပြောရေးတို့ကို ဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ခြင်း အချိန်တိုင်းတွင် ကလေးသူငယ်များနှင့် လူငယ်များ၏ သာယာဝပြောရေးသည် စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်း၏ အဓိက ဖြစ်လိမ့်မည်။ ကလေးများ၏ ဘေးကင်းရေးနှင့် သုခချမ်းသာကို အလေးထားရမည့်အပြင်၊ ကျောင်းများသည် အထိခိုက်လွယ်ဆုံးသော ကျောင်းသားများ၏ လိုအပ်ချက်များကို အာရုံစိုက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

လုံခြုံပြီး ပြုစုပျိုးထောင်သည့် ယဉ်ကျေးမှုကို ဖန်တီးထိန်းသိမ်းရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသည် အုပ်ချုပ်မှုအာဏာ၊ စဉ်းစားတွေးခေါ်မှုနှင့် အထောက်အထားများ အားလုံးကို အသိပေးပြီး မူဝါဒများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် အလေ့အကျင့်များအားလုံးကို တက်ကြွစွာနှင့် အဆက်မပြတ် ဖော်ထုတ်သုံးသပ်ပြီး လုပ်ဆောင်သွားပါမည်။

မိသားစုများ၊ ကလေးများ၊ လူငယ်များနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများနှင့် အမြင်များကို ထုတ်ဖော်ပြောဆိုပေးခြင်း
မိသားစုများနှင့် ပူးပေါင်း၍ Holy Eucharist ကျောင်းသည် ကလေးများနှင့် လူငယ်များအား ၎င်းတို့၏အခွင့်အရေးများအကြောင်း အသိပေးပြီး အထူးသဖြင့် ၎င်းတို့၏ဘေးကင်းရေးအပေါ် သက်ရောက်မှုရှိသော ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် တက်ကြွစွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

ဆိုလိုသည်မှာ ကလေးများ၊ လူငယ်များနှင့် မိသားစုများ၏ အမြင်များကို အလေးအနက်ထားပြီး ၎င်းတို့၏စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို အချိန်နှင့်တပြေးညီ မျှတစွာ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းခြင်းတို့ကို ဆိုလိုပါသည်။ ကလေးများနှင့် လူငယ်များအား ၎င်းတို့၏ တစ်ကိုယ်ရည် လုံခြုံမှုနှင့် ကျန်းမာချမ်းသာမှုကို နားလည်ထိန်းသိမ်းရန် လိုအပ်သော ကျွမ်းကျင်မှုများနှင့် အသိပညာများ ရရှိစေရန်၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ ချဉ်းကပ်မှုများနှင့် အစီအစဉ်များမှတစ်ဆင့် ၎င်းတို့၏ သက်တူရွယ်တူများ၏ ဘေးကင်းရေးနှင့် ကျန်းမာချမ်းသာရေးတို့ကို မြှင့်တင်ရန် သင်ကြားပေးပါသည်။

ကြိုတွေ့လာနိုင်သည့် ဘေးအန္တရာယ်များကို စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အလုပ်အကိုင်အလေ့အကျင့်များကို အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း။
Holy Eucharist ကျောင်းသည် ကလေးဘေးကင်းရေးဆိုင်ရာ အန္တရာယ်များကို စနစ်တကျနှင့် အဆက်မပြတ် ခွဲခြားသတ်မှတ်ပြီး အကဲဖြတ်မည်ဖြစ်ပြီး ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် အွန်လိုင်းပတ်ဝန်းကျင်နှစ်ခုလုံးတွင် အန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သည့် အရင်းအမြစ်အားလုံးကို ဖယ်ရှားပေးမည်ဖြစ်သည်။ ထိရောက်သော ဘေးအန္တရာယ်များကို စီမံခန့်ခွဲနိုင်စေရေးနှင့်ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသော မူဝါဒများ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် အလေ့အကျင့်များကို ကျောင်းပညာရေးတွင် ထည့်သွင်းထားသည်။

Holy Eucharist ကျောင်းသည် ကျောင်းသားအားလုံး၏ ဘေးကင်းမှုကို ထိန်းသိမ်းနိုင်မည့် အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများကို ခန့်အပ်မည်ဖြစ်သည်။ ဝန်ထမ်းခန့်အပ်မှုများ၏ အရည်အသွေးမြင့်မားစေရန် ကလေးသူငယ်ဘေးကင်းရေးဆိုင်ရာ အသိပညာများကို နားလည် တတ်ကျွမ်းသည့် ဝန်ထမ်းများခန့်အပ်နိုင်ရန် သေချာစွာ စိစစ်သုံးသပ်မည် ဖြစ်သည်။

Holy Eucharist ကျောင်းသည် ကက်သလစ်ပညာရေးနှင့်အတူ ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များကို အချိန်နှင့်တပြေးညီသိရှိနေမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကလေးများ၏ ဘေးကင်းရေးကို ပံ့ပိုးပေးသည့် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရမည့် လုပ်ငန်းတာဝန်များအပြင်၊ မဖြစ်မနေအစီရင်ခံခြင်း၊ သတင်းအချက်အလက်မျှဝေခြင်းနှင့် တိုင်ကြားမှုများစီမံခန့်ခွဲခြင်းအပါအဝင် ကျောင်းများအတွက် ကလေးဘေးကင်းရေးစံနှုန်း ၁၁ချက်နှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေမည့် အနိမ့်ဆုံး လိုအပ်ချက်များနှင့် ဝန်ကြီးဌာနအမိန့် အမှတ် ၁၃၅၉ တွင်ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေးကို အကာအကွယ်ပေးရန် ဥပဒေပြုရေးတာဝန်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးမည်ဖြစ်သည်။

Source:
Catholic Education Commission of Victoria Ltd (CECV)
References:
Congregation for Catholic Education 2022, *The Identity of the Catholic School for a Culture of Dialogue*, The Holy See, accessed 30 May 2022
https://www.vatican.va/roman_curia/congregations/ccatheduc/documents/rc_con_ccatheduc_doc_20220125_istruzione-identita-scuola-cattolica_en.html.
Pontifical Council for Promoting New Evangelization 2020, *Directory for Catechesis*, St Pauls Publications, New South Wales.
Date of Ratification by the Holy Eucharist School Leadership Team: July 2022.

Signature: _____ **Date:** _____

